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Studentų pasiūlymai  Kas padaryta 

2023 metai 

Sukurti specialią skiltį kolegijos siūlomoms praktikos 

vietoms. 

 

Kolegijos tinklalapyje yra skiltis kur galima rasti Kolegijos 

partnerių sąrašą. Tai įmonės, kuriose studentai gali atlikti 

praktikas. Tačiau Kolegijoje kiekviename fakultete yra 

praktinio mokymo vadovai, kurie studentams suranda ar 

padeda susirasti praktikos vietą, sprendžia visus 

studentams su praktikomis susijusius klausimus. Tik jie žino 

pilną informaciją kuri įmonė dar turi praktikos vietų.  Tad 

studentams siūlome  visada susitikti/susisiekti su fakulteto 

praktinio mokymo vadovais ieškant praktikos vietos.   

Kuo anksčiau skelbti sesijų tvarkaraščius, kaip žinia 

studijuoja ir dirbantys žmonės, todėl sužinojus sesijos 

grafikus paskutinėmis dienomis sunku suderinti su 

darbdaviais. Neguodžia pasakymas, kad visų sesijų 

kalendorius turime visiems metams. Dauguma neturi tokios 

prabangos imti po 2 savaites nepertraukiamų atostogų ir 

vykti į paskaitas pvz. kurios suplanuotos vakarais. Anketas, 

apklausas atliekame ne šiaip sau, todėl prašome atsižvelgti. 

 

Dėstytojas ir studentai kartu nusprendžia egzaminų datą. 

Pagal galimybes tai daroma kuo anksčiau. Išskirtiniais 

atvejais, jei tvarkaraštis netinka vienam, dviem studentams 

iš grupės, yra galimybė tartis su dėstytoju atskirai arba  

galima kreiptis į studijų grupę dėl pagalbos suderinant 

datas.  

Dėl apklausų: visada atsižvelgiame į studentų nuomones 

išsakytas apklausose. Kas padaryta skelbiama kolegijos 

tinklalapyje Kokybės užtikrinimo skyrelyje prie 

„Grįžtamasis ryšys studentams“ https://panko.lt/apie-

kolegija/kokybes_uztikrinimas/griztamasis-rysys-

studentams/  

esu nusivylusi Kolegijos dėstytojų nebendravimu su 

studentais, parašius laišką į gmail. kiti tiesiai šviesiai 

pasako, kad nerašykit man, nes net neskaitau, neįdomu. 

Iki 2023 metų pabaigos bus patvirtintos atnaujintos 

Panevėžio kolegijos vidaus tvarkos taisyklės, kuriose bus 
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elgiasi nepagarbiai, nėra bendravimo, nusiuntus darbus, 

neatrašo, vėluoja pažymius rašyti, o tu tik pabandyk 

pavėluoti nusiusti darbą ar sumokėti kolegijai pinigus už 

mokslą. taip pat sudėjot tvarkaraštį taip, kad egzaminai po 

paskaitų, logikos nulis. 

jie gali mus įžeisti, bet jei kažką atsakysi jiems, tuoj bus 

greit pažeminta tavo nuomonė. labai nuvylė tokie 

dėstytojai, esu pirmakursė, baisu pagalvot, kad ta nepagarba 

bus visu 4 metus 

 

nurodytas aiškus terminas per kurį turi būti parašytas 

atsakymas studentui į jo laišką.  

  

Akademinė bendruomenė bus supažindinta su pakeitimais, 

jie bus aptarti fakultetuose.  

Kitais studijų metais, tiek mūsų grupei (VVns-21), tiek 

kitoms grupėms, galėtų būti sudarytas tikslus studijų 

kalendorius, kadangi šį pusmetį paskaitos turėjo vykti: 

• Vasario 27 - kovo 12 d. Nuotolinės paskaitos 

• Kovo 13-26 dienomis kontaktinės paskaitos 

• Kovo 27 - balandžio 9 d. Nuotolinės 

• Gegužės 22 - birželio 9 d. Nuotolinės. 

Tačiau, apie tai, kad gegužės - birželio mėnesį turėtų vykti 

paskaitos žinojo, tik studentai, kadangi buvo nurodyta 

studijų grafike, o dėstytojai nebuvo informuoti, 

administracija (galbūt) irgi nebuvo informuota ir 8 savaičių 

kursą turėjome "praeiti" per 6 savaites. Dėl ko studentams 

susidarė didelis mokslo, atsiskaitymų krūvis bei suteiktos 

naivios viltys, kad prieš egzaminų sesiją (Birželio 5 -18 

dienomis) bus galimybę susitikti su dėstytojais, pagilinti 

dėstomus dalykus. 

 

Su studentais buvo susitikta ir paaiškinta kodėl buvo 

sudarytas toks studijų kalendorius. 2023-2024 m.m. studijų 

grafikas sudarytas atsižvelgiant į studentų pageidavimus. 



Apklausas darykite po egzaminų! Nes dėstytojai atsižvelgia 

į atsiliepimus ir tai įtakoja egzaminų vertinimus. Dėl to 

studentai nedaro apklausų. 

 

Dėstytojai nemato apklausų rezultatų semestro metu! 

Apklausų rezultatus jie pamato jau pasibaigus semestrui, po 

visų egzaminų ir gynimų.  

Patobulintas apklausų tekstas, kur aiškiai studentams 

nurodyta kada dėstytojai mato apklausų rezultatus.  

Norinčius studijuoti, leisti stoti ir vėliau. Ne visi spėja 

norintys į nustatytą terminą 

Priimdama studentus Kolegija, kaip ir visos aukštosios 

mokyklos, vadovaujasi Lietuvos aukštųjų mokyklų 

asociacijos bendrajam priėmimui organizuoti prezidento 

2023 m. balandžio 19 d. įsakymu Nr. 23-07 patvirtintu 

„Detalizuotas švietimo, mokslo ir sporto ministro 2023 m. 

kovo 14 d. įsakymo Nr. V-329 „Dėl asmenų, 2023 metais 

stojančių į trumposios pakopos, pirmosios pakopos, 

vientisąsias ir profesines studijas, centralizuoto priėmimo 

tvarkos aprašo patvirtinimo“ įgyvendinimo tvarkos aprašu“, 

kuris nustato LAMA BPO 2023 m. vykdomo centralizuoto 

priėmimo į trumposios pakopos, pirmosios pakopos ir 

vientisąsias studijas dalyvių veiksmus.  

Tačiau norintys ar ketinantys studijuoti Kolegijoje, visada 

gali konsultuotis apie studijas ir priėmimą ateidami į 

Kolegijos Studijų, karjeros ir užimtumo centrą arba 

kreipiantis nuotoliniu būdu: 

Studijų, karjeros ir užimtumo centro 
dalia.urboniene@panko.lt 
Tel. (8 45) 46 05 90 
Studijų, karjeros ir užimtumo centro konsultantės 
edita.kriukaite@panko.lt 
laima.astrauskiene@panko.lt 
Tel. (8 45) 46 77 87 
Mob. 8 607 96 156 
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"Laba diena, labai reikalingas kavos aparatas Biomedicinos 

fakultete. Pertraukos trumpos, arti nėra jokios kavinukės, 

kur būtų galima įsigyti kavos." 

Šiuo metu atliekamos procedūros, kurios leis pastatyti 

kavos aparatą Biomedicinos fakultete. Tikimės, kad tai 

įvyks 2024 m. pradžioje. Studentai tikrai galės įsigyti 

kavos. 

Kaip sakoma mokytis niekada nevėlu ,todėl ir aš 

nusprendžiau pasitobulinti ir įgyti žinių, nepaisant savo 

amžiaus .Prisipažinsiu turiu baimės jausmą ,bet teks 

nugalėti. Tai pirmas mano toks pastebėjimas kad ištęstinių 

studijų paskaitos vyks po 12 val. per dieną, mano nuomone, 

tai labai vargina tiek dėstytojus, tiek studentus, didelis 

krūvis informacijos. Bet nepabandžius nesužinosiu ,galbūt 

seksis ir neblogai. 

Ačiū jums už rūpestį. 

Tikrai taip. Tobulėjimui nėra ribų, nesvarbu koks amžius. 

Mums visi studentai mieli! Ištęstinių studijų tvarkaraštis 

tikrai būna įtemptas dėl tokios studijų formos specifikos ir 

dėl dirbančių studentų pageidavimo kaip galima labiau 

sutrumpinti sesijos laiką. Todėl ji trunka tik kelias savaites 

ir per jas stengiamės perteikti visas reikalingas žinias. Tai 

nelengvas metas tiek studentams, tiek dėstytojams, tačiau 

jis nėra ilgas. Tikimės, kad virtualioje mokymosi aplinkoje 

(VMA) yra sudėta didžioji dalis informacijos ir ją galite 

įsisavinti Jums patogiu laiku. 

Linkime kuo didžiausios ištvermės ir sėkmės studijose. 

Gautas atsiliepimas apie dėstytojos darbą su studentais.  Vyko pokalbiai tiek su minima dėstytoja,  tiek su tos grupės 

studentais. Dėstytoja buvo supažindinta su studento/ės 

atsiliepimu. Problema aptarta ir su kitais tos studijų 

programos studentais. Didžioji dalis studentų yra patenkinti 

dėstytojos darbu, tą liudija dėstytojos dėstomo modulio 

apklausos, tačiau dėstytoja savo darbe atsižvelgs į gautus 

pastabėjimus.  

Dėkojame studentams, kad savo pastebėjimais prisideda 

prie studijų kokybės tobulinimo, pasinaudojame naudingais 

pasiūlymais, o minima problema tikimės nebesikartos.   

 



Sveiki, turiu pasiūlymą dėl moodle aplinkos. Būtu labai 

patogu jeigu esant kurse atsidarius tam tikrą skyreli 

paspaudus mygtuką grįžti atgal kursas nebūtu rodomas nuo 

pačio viršaus, o nuo to pačio skyrelio kuris buvo 

peržiūrėtas. Nežinau ar aiškiai ir suprantamai išdėsčiau savo 

mintį ;) . Kurso skyrelis-grįžimas atgal-kursas rodomas nuo 

viršaus. O galėtu būti: kurso skyrelis-grįžimas atgal- kurso 

skyrelis, o ne viso kurso puslapio pradžia. Ačiū 

 

Šiuo klausimu rekomenduojame užsukti tiesiogiai į IT 

centrą 515 kab., Klaipėdos g. 3. 

 
 


